
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Marię Koc, Krzysztofa Słonia i Kazimierza Jaworskiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 września 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do marszałka województwa mazowieckiego Adama Struzika 

Prosimy o udzielenie informacji, czy planowana jest, a jeśli tak, to ewentualnie kiedy, modernizacja drogi 

wojewódzkiej nr 807 na terenie gminy Sobolew w powiecie garwolińskim. 

Z uwagi na zbliżający się remont drogi krajowej S17 modernizacja drogi wojewódzkiej nr 807 wydaje się 

koniecznością. Droga ta bowiem stanowi na terenie gminy Sobolew połącznie drogi krajowej S17 z tak zwa-

ną trasą nadwiślańską, czyli drogą wojewódzką nr 801, i jest drogą awaryjną w przypadku wyłączenia z ru-

chu drogi krajowej S17. Droga wojewódzka nr 807 jest także drogą dojazdową do dużych i ciągle rozwijają-

cych się zakładów produkcyjnych na terenie gminy Sobolew oraz do stacji kolejowej. Wzmożony ruch na tej 

szosie oraz jej zły stan techniczny stanowią duże zagrożenie dla wszystkich użytkowników: pieszych, rowe-

rzystów, posiadaczy pojazdów mechanicznych. 

W związku z tym prosimy o udzielenie informacji, czy planowana jest, a jeśli tak, to kiedy, modernizacja 

drogi nr 807 i czy planujecie państwo intensyfikację działań zmierzających do przeprowadzenia tej inwestycji 

w związku z planowanymi pracami na drodze krajowej S17. 

Z poważaniem 

Maria Koc 

Krzysztof Słoń 

Kazimierz Jaworski 




